SmallRig



RA-D55/RA-D85

Parabolic Softbox

User Manual

Thank you for purchasing SmallRig RA-D55 / RA-D85 Parabolic Softbox

SmallRig RA-D55/RA-D85 Parabolic Softbox is a versatile soft light accessory with 55cm/85cm diameter. Universal Bowens mount design, makes it compatible with SmallRig RC120D/RC120B/RC220D/RC220B and other Bowens Mount Light of other brands.

The new generation of self-developed quick-release design, the diffusion and the frame are combined into one, you can easily install and disassemble the dome in 15 seconds, simplify the use process, bring you the best user experience.

RA-D55/RA-D85 also includes a high-quality fabric grid to help focus in your light beam angle to 45 degrees, which will allow you to maximize control of your lighting.

Using industrial-grade soft material and highly reflective coating. With two diffusions for a stronger soft effect or higher light transmission to satisfy your different needs.

In the Box

Softbox	× 1	External Diffusion	×1
Honeycomb Grid	× 1	Carrying Bag	× 1
Internal Diffusion	× 1	User Manual	× 1

Install / unlock



 Method 1: Put the softbox on the flat ground and press it open with both hands



Method 2: Press the chassis diagonally and pull it up respectively, and make it enter the fixed clamping position with a "click" sound



3. Paste the internal diffusion onto the Velcro buckle on the softbox.



 Paste the external diffusion onto the black Velcro tape on the edge of the softbox.



Paste the honeycomb grid onto the black Velcro tape on the edge of the softbox.



Disassembly: gently lift the skeleton, press it to complete disassembly.

Specifications

Product Name	RA-D55 Parabolic Softbox
Opening Softbox Size	Ф550 × 370mm (21.6 × 14.6")
External Diffusion Size	Ф530mm (20.9")
Internal Diffusion Size	Ф400mm (15.7")
Honeycomb Grid Size	Ф540mm (21.3")
Product Weight	1120g / 2.47lbs

Product Name	RA-D85 Parabolic Softbox
Opening Softbox Size	Ф840 × 570mm (33.1 × 22.4")
External Diffusion Size	Ф830mm (32.7")
Internal Diffusion Size	Ф645mm (25.4")
Honeycomb Grid Size	Ф830mm (32.7")
Product Weight	1494g / 3.29lbs

Specifications subject to change without prior notice. Please refer to the physical product for the most up-to-date information.

Warranty

The child can only operate this device with the guidance of adults, please do not let them operate this device alone.

SmallRig



RA-D55/RA-D85

抛物线柔光箱

用户手册

感谢您购买 SmallRig RA-D55/RA-D85 抛物 线柔光箱。

SmallRig RA-D55/RA-D85 抛物线柔光箱是一款直径为 55cm/85cm 的多 用涂的柔光附件。

接口形式为通用的保荣口设计,除了兼容 SmallRig RC120D/RC 120B/RC220D/RC220B 外,同时还兼容市面上其他品牌保荣卡口的点光源。

自主研发最新一代快拆结构,15 秒钟可完成装卸,简化使用流程, 带给您最好的用户体验。

标配 45°格栅,有效约束光线范围,适用更多场景。

采用工业级柔光材料和高反光涂层,并标配两块柔光布,获得更强的 柔光效果或者更高的光通过性,满足您的不同需求。

包装清单

柔光箱	× 1	柔光布(外)	× 1
格栅	×1	手提收纳包	× 1
季光布 (内)	× 1	用户手册	× 1

安装/拆卸



1. 方式一: 将柔光箱放在平地上用双手 按压撑开。



2. 方式二: 将柔光箱主体竖立起来, 对角 按住底盘分别向上提拉, 听到"咔"声使之 进入固定卡位。



3. 依次将内柔光布粘贴到柔光箱上的魔术贴扣上。



4. 依次将外柔光布沿着柔光箱内侧边缘 粘贴到黑色魔术贴上。



5. 依次将格栅粘贴到柔光箱外边缘黑色 魔术贴上。



 新卸:手提伞骨微微轻抬,按住按钮, 依次即可完成拆卸。

参数规格

产品名称	RA-D55 抛物线柔光箱
柔光箱展开尺寸	Ф550 × 370mm (21.6 × 14.6")
柔光布尺寸 (外)	Ф530mm (20.9")
柔光布尺寸(内)	Ф400mm (15.7")
格栅尺寸	Ф540mm (21.3")
产品净重	1120g / 2.47lbs

产品名称	RA-D85 抛物线柔光箱
柔光箱展开尺寸	Ф840 × 570mm (33.1 × 22.4")
柔光布尺寸(外)	Ф830mm (32.7")
柔光布尺寸(内)	Φ645mm (25.4")
格栅尺寸	Ф830mm (32.7")
产品净重	1494g / 3.29lbs

技术参数如有改动,以实物为准,恕不另行通知。

注意事项

儿童只能在成年人的指导下操作本设备,请不要让他们单独操作。